

Credit Card Authorization Form
Multichoice Group, Inc.
3855 Holcomb Bridge Rd. Suite 300, Norcross, GA 30092 - Fax.770-447-0790

I, _____, hereby authorize Multichoice Group, Inc. to charge my credit card account in the amount not to exceed \$_____ (the charge will appear on your credit card statement from **Russian Town, Inc.**).

This payment is for services to help you prepare an application for a travel passport of the Russian Federation and help you register for an appointment with a representative of the Russian Embassy's Consular Division during their visit to Atlanta in 2015.

В данную сумму входит оплата услуги подготовки документов на оформление Российского загранпаспорта и помощи в регистрации на приём к представителю консульского отдела Посольства России во время их визита в Атланту в 2015 г.

This application is for myself (please check here if correct)

Я оформляю паспорт для себя (поставьте галочку, если да): _____

This application is for another person (please specify the name of the other person)

Я оформляю паспорт для другого человека (укажите имя этого человека): _____

() VISA () MasterCard Credit Card Number: _____

Expiration Date: ____ / ____ VID Code: _____

Credit Card Billing Address:

Street: _____

City: _____ State: ____ Zip Code: _____

Country: (if not US) _____ Telephone: () _____ - _____

*As the credit card holder, I agree that the services to help prepare my passport application and help me register for an appointment **are not refundable and are not exchangeable unless the Consul visit is canceled.***

*Я являюсь владельцем кредитной карты и осознаю, что вышеуказанная сумма за услугу подготовки документов на оформление Российского загранпаспорта и помощи в регистрации на приём к консулу **возврату и обмену не подлежит за исключением отмены визита консула.***

Multichoice Group, Inc. will keep all information entered on this form strictly confidential.

Компания «Малтичойс Груп» будет хранить вашу информацию в строгой конфиденциальности.

Cardholder's Signature \ Подпись владельца карты

Date \ Дата